



SEND & WIN

Terms and Conditions

- **Promotion period - 17 February to 10 June 2026.**
- **Eligible Transaction-** Customers conducting a transaction through any BFC branch, App or associated Online channels during the campaign period will be eligible for all subsequent draws including the Grand prize draw.
- The customer will be eligible for **one entry per remittance transaction conducted via BFC branches.**
- The customer will be eligible for **one entry per remittance transaction conducted via BFC Branches, associated online channels and App.**
- **Prizes** are non-transferable and can be claimed up to six months after each draw.
- **Unclaimed prizes** will be transferred to MOIC after six months of each draw.
- Prize winners will be officially notified by BFC's authorized staff using the customer's information provided on the transaction receipt. Customers are strongly advised to ensure that their contact information is up to date.
- BFC will never request the winners to pay any charges for claiming their prizes or ask for their personal identification numbers, bank account details or any other confidential information/documents.
- BFC staff and their family members (spouse and children) are not eligible to participate in the campaign.
- BFC reserves the right to amend these terms and conditions at any time, subject to notifying the MOIC.
- BFC terms and conditions apply.



أرسل وارجح الشروط والأحكام

فترة الحملة الترويجية - من 17 فبراير إلى 10 يونيو 2026 .

- **المعاملة المؤهلة:** العملاء الذين يقومون بإجراء معاملة عبر أي فرع من فروع BFC أو التطبيق أو القنوات الإلكترونية المرتبطة خلال فترة الحملة سيكونون مؤهلين للمشاركة في جميع السحبات اللاحقة بما في ذلك السحب على الجائزة الكبرى.
- **يكون العميل مؤهلاً للحصول على فرصة واحدة للدخول في السحب مقابل كل معاملة تحويل أموال يتم تنفيذها عبر فروع BFC أو القنوات الإلكترونية المرتبطة أو التطبيق.**
- **لكل معاملة تم عبر التطبيق أو القنوات المماثلة عبر الإنترن特، سيتم إدخالها في السحب ثلاث مرات.**
- **الجوائز غير قابلة للتحويل ويمكن استلامها خلال مدة تصل إلى ستة أشهر بعد كل سحب.**
- **سيتم تحويل الجوائز غير المستلمة إلى وزارة الصناعة والتجارة بعد مرور ستة أشهر من تاريخ كل سحب.**
- **سيتم إخطار الفائزين بالجوائز رسميًا من قبل موظفي BFC المعتمدين باستخدام بيانات العميل الواردة في إيصال المعاملة وينصح العميل بالتأكد من تحديث معلومات الاتصال الخاصة بهم.**
- **لن تطلب BFC أبداً من الفائزين دفع أي رسوم لاستلام جوائزهم، كما لن تطلب أرقامهم التعريفية الشخصية أو تفاصيل الحسابات البنكية أو أي معلومات/مستندات سرية أخرى.**
- **موظفو BFC وأفراد عائلتهم (الزوج/الزوجة والأبناء) غير مؤهلين للمشاركة في الحملة.**
- **تحتفظ BFC بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت، شريطة إشعار وزارة الصناعة والتجارة.**
- **تطبق الشروط والأحكام الخاصة بـ BFC.**